

Loonaanpassing wegens : Indexatie : 2 %

Geldig : sinds 01/05/2024

Opgelet! Aan de werknemers van minimum 18 jaar oud wordt een interprofessioneel vastgesteld gemiddeld minimummaandinkomen gewaarborgd. Dit wil zeggen dat u moet nagaan of de som van de twaalf maandlonen die een werknemer gedurende een jaar ontvangen heeft, vermeerderd met de toegekende voordelen, maar met uitsluiting van het dubbel vakantiegeld en de lonen uitbetaald voor het presteren van overuren, op zijn minst gelijk is aan de som van de twaalf maandlonen van het gemiddeld minimummaandinkomen.

Stelsel : 38u

Categorie	minimum loon
P1 : Productiewerker niveau 1	12,5738
P2 : Productiewerker niveau 2	12,5738
P3 : Productiewerker niveau 3	12,5738
P4 : Productiewerker niveau 4	12,9538
P5 : Productiewerker niveau 5	13,9339
P6 : Productiewerker niveau 6	14,2430
P7 : Productiewerker niveau 7	14,4999

Categorieën die het GMMI moeten toepassen

Stelsel : 38u

Categorie : P1

Leeftijd	%	Anciënn. na 0 maand
17 jaar	73	9,1788
18 jaar	100	12,5738